
Se filmen "Bängans bygge" https://www.youtube.com/watch?v=4k8ACVmWUbs
Läs texten om jargonger:

Den här övningen handlar om jargonger, du ska se en film och svara på några
frågor.

1.
2.

Vad är jargonger?
På alla arbetsplatser finns jargonger. Jargonger kan beskrivas som ett sätt
att vara på och vilka ord som används och hur hur vi är mot varandra.
Jargonger kan få oss att må bra på våra arbetsplatser, men jargonger kan också
göra att vi mår dåligt.

På arbetsplatsen kan en jargong handla om vem som förväntas göra en
arbetsuppgift. Det kan vara att kvinnor förväntas ta hand om disk, köpa fika,
ta ut sopporna och andra uppgifter som kan kopplas till om de är man eller
kvinna. 

Jargong kan också handla om vad som är okej att skämta om på arbetsplatsen.
Vissa skämt kan göra att man har roligt med sina kollegor och tycker om att
vara på sin arbetsplats. Andra skämt kan vara jobbiga, till exempel att
kollegor skämtar om någon på ett elakt sätt, så att en person blir ledsen.

Jargong är inte alltid negativt, men ibland kan jargongen på en arbetsplats
bli diskriminering. Till exempel om någon skämtar om homosexuella, pratar illa
om kvinnor eller invandrare.

Frågor på nästa sida...

Bängans bygge
Elevblad på lätt svenska

https://www.youtube.com/watch?v=4k8ACVmWUbs
https://www.youtube.com/watch?v=4k8ACVmWUbs


Vilka exempel på jargong kunde du se i filmen (skämt, hur de är mot
varandra, arbetsuppgifter)? 
Kände du igen några jargoner i filmen? Har du erfarenhet av andra
jargonger, vilka?
Vilka risker finns med jargongerna? 
I filmen blir Lisa och Peter behandlade på olika sätt, varför då?
Kan Lisa och Peter ändra jargongen? 
Vems ansvar är det att se till att kollegor inte blir orättvist behandlade
på arbetsplatsen?

3. Svara på frågorna;

Bängans bygge
Frågor 


